

application form iPhone 4S Corporate Plans



Please read this application form. Make sure that you provide correct, complete and accurate details for the iPhone 4S Plans registration process.

1. Primary customer details

Name:

UAE National ID:

Telephone No.: Mobile No.:

Fax: Email:

2. iPhone 4S Plans

iPhone Package Mobile Number

New Existing

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

New subscriptions

Device Models

- 16GB
 32GB
 64GB

Package

- Postpaid Corporate Plan1
 Postpaid Corporate Plan2

Device Colour

- Black
 White

Bonus

- Local minutes
 International minutes

Subscriptions upgrade

Request to upgrade your existing iPhone 4S Plan

Package

- Postpaid Corporate Plan2

Bonus

- Local minutes
 International minutes

I/We agree to the attached Terms and Conditions of the iPhone 4S Plan, I/We confirm that the above information is accurate and I/We commit to advise Etisalat of any changes.

Customer:

Signature:

Signed by:

Nationality:

Date:

For Official Use Only

This application form for iPhone 4S Plan is signed before me by the abovementioned

Name:

Title:

Region:

Date:

Documents required

- Signed service contract UAE National ID copy Power of attorney
 Passport copy Valid trade licence

3. Available subscription packages

iPhone 4S Upfront Device Price		
Device	Plan1	Plan2
16GB iPhone 4S	AED 1,999	Free
32GB iPhone 4S	AED 2,399	AED 399
64GB iPhone 4S	AED 2,799	AED 799

Corporate Postpaid Plans Monthly Rental					
Tariff Plans	Monthly Rental	National SMS (SMS per month)	National Data (MB per month)	Bonus (Minutes per month)	Contract Period
Corporate Plan 1	AED 99	200	1000MB	200 local or 50 international	24 months
Corporate Plan 2	AED 249	200	2000MB	400 local or 100 international	24 months

Terms & Conditions

- Free connection will be provided for having the package on new GSM prepaid and postpaid connection
- Free SIM card replacement can be provided for having the package on existing GSM connection
- Out of bundle rate is 1 AED/1MB for all the packages
- Contract period is 24 months from the package activation date
- Warranty period is 12 months from the iPhone activation date, charges may apply
- No exit charges/penalty will apply to the upgrade to the higher packages. The package upgrade will be allowed for only one time during the period of the contract
- Upon the expiry of the contract's term, Etisalat will not suspend the service and the same monthly rental will apply. However, the customer will have the option to exit at any time following to the minimum commencement period without paying any penalty or exit charges
- The customer will have the option to shift between the bonuses packages of local or international minutes for any time only once at each month, charges may apply
- Unless otherwise determined by Etisalat, the minimum period of hire for this offer is contract period of 24 calendar months commencing from the date of the service provisioning, therefore, it is agreed that the customer subscribing to the service the discounted price for this offer is conditional upon the customer's commitment to keep his subscription activated for not less than the contract period from the date of purchase of the phone, being the minimum hire period.
- In the event the customer terminates prior to this minimum period of hire, an exit charge shall be paid by the customer to Etisalat
- The duration of the minimum commitment period will be extended by any periods of temporary service suspension. A temporary service suspension shall include but is not limited to the customer's failure to pay Etisalat's charges on time
- "Notwithstanding the reasons for premature disconnection or termination of a service, if the customer terminates a service, the customer shall be liable to pay the outstanding cost of the device on a pro rata basis for the remaining term of the minimum hire period and any outstanding Etisalat charges at the date of termination
- The customer shall also be liable to pay the cost of the device on a pro rata basis for the remaining term of the minimum hire period and any outstanding Etisalat charges at the date of termination, if the service has been disconnected by Etisalat due to the customer's failure to settle any outstanding amounts against the subscription; or due to the customer's delayed settlement beyond the credit period; or the service is ceased under a court order; or the disconnection is due to the request of an official body; or the service disconnection is due to any breach of these terms and conditions; or violation of any of the applicable laws and regulations."

Contract Termination

Customers who wish to terminate their contract before end of the contract period, will be charged remaining device subsidy amount calculated on a pro rata basis.

For the table charges details please visit www.etisalat.ae/iphone

يرجى قراءة استمارة الطلب والتأكد من أن البيانات صحيحة ودقيقة من أجل التسجيل في باقات iPhone 4S

البيانات الشخصية الأولية

الاسم:

رقم بطاقة هوية الإمارات:

رقم الهاتف: رقم الهاتف المتحرك:

الفاكس: البريد الإلكتروني:

2. باقات هاتف iPhone 4S

رقم الهاتف المتحرك لباقة iPhone

جديد حالي

<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>
----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------

ترقية الاشتراكات

اشتراكات جديدة

المزايا الإضافية	البيانات	البيانات	الطرز
دقائق محلية <input type="checkbox"/>	طلب ترقية باقتك الحالية لهاتف iPhone 4S	باقة 1 للشركات بنظام الفاتورة الشهرية <input type="checkbox"/>	16 جيجابايت <input type="checkbox"/>
دقائق دولية <input type="checkbox"/>	باقة 2 للشركات بنظام الفاتورة الشهرية <input type="checkbox"/>	باقة 2 للشركات بنظام الفاتورة الشهرية <input type="checkbox"/>	32 جيجابايت <input type="checkbox"/>
			64 جيجابايت <input type="checkbox"/>
			لون الجهاز
		المزايا الإضافية	أسود <input type="checkbox"/>
		دقائق محلية <input type="checkbox"/>	أبيض <input type="checkbox"/>
		دقائق دولية <input type="checkbox"/>	

أوافق/نوافق على الشروط والأحكام المرفقة والخاصة بباقة iPhone 4S، أؤكد/نؤكد أن البيانات أعلاه دقيقة وأتعهد/نتعهد بإعلام «اتصالات» بأي تعديل.

اسم العميل:

التوقيع:

الموقع:

الجنسية:

التاريخ:

للاستخدام الرسمي فقط

تم توقيع طلب باقة iPhone 4S أمامي من قبل الشخص المذكور أعلاه

الاسم:

الوظيفة:

المنطقة:

التاريخ:

المستندات المطلوبة

نسخة من اعتماد التوقيع

نسخة من بطاقة الهوية

عقد خدمة موقع

صورة من الرخصة التجارية سارية المفعول

صورة من جواز السفر

3. باقات الاشتراك المتوفرة

السعر المدفوع مقدماً لجهاز iPhone 4S		
الجهاز	باقة 1	باقة 2
iPhone 4S سعة 16 جيجابايت	1,999 درهماً	مجاناً
iPhone 4S سعة 32 جيجابايت	2,399 درهماً	399 درهماً
iPhone 4S سعة 64 جيجابايت	2,799 درهماً	799 درهماً

الإيجار الشهري لباقات الشركات (بنظام الفاتورة الشهرية)

الباقات	الإيجار الشهري	رسائل نصية SMS محلية (رسالة/شهرية)	بيانات محلية (ميجابايت/شهرية)	مزايا إضافية (دقائق/شهرية)	مدة العقد
الباقة 1 للشركات	99 درهماً	200	1000 ميجابايت	200 دقيقة محلية أو 50 دقيقة دولية	24 شهراً
الباقة 2 للشركات	249 درهماً	200	2000 ميجابايت	400 دقيقة محلية أو 100 دقيقة دولية	24 شهراً

الشروط والأحكام

- سيتم توفير اشتراك مجاني عند الحصول على الباقة عبر الاشتراك الجديد في الهاتف المتحرك بنظام الفاتورة الشهرية
 - يمكن استبدال بطاقة SIM مجاناً عند الحصول على الباقة عبر اشتراك حالي لخدمة الهاتف المتحرك
 - تحتسب تكلفة الاستخدام الإضافي خارج نطاق الباقة بواقع درهم واحد/واحد ميجابايت لكل الباقات
 - تبلغ مدة العقد 24 شهراً من تاريخ تفعيل الباقة
 - تبلغ مدة الضمان 12 شهراً من تاريخ تفعيل هاتف iPhone وقد تحتسب الرسوم
 - لن يتم فرض أية رسوم في حال رغب المشترك في الانتقال إلى الباقات الأعلى. سيسمح بترقية الباقة لمرّة واحدة فقط خلال فترة العقد
 - عند انتهاء فترة العقد، لن تقوم «اتصالات» بتعليق الخدمة وسيتم احتساب نفس رسوم الإيجار الشهري ولكن سيتاح للمشارك خيار إلغاء الاشتراك في أي وقت بعد انقضاء فترة الالتزام وبدون دفع أي رسوم عن الإلغاء المبكر/شرط جزائي
 - سيتاح للمشارك خيار الانتقال بين الباقات الإضافية للدقائق المحلية والدولية في أي وقت ومرة واحدة في كل شهر وقد يتم احتساب الرسوم لذلك
 - ما لم تقرر «اتصالات» خلاف ذلك، فإن الحد الأدنى للإيجار الخاص بهذا العرض هو 24 شهراً ميلادياً تبدأ اعتباراً من تاريخ توفير الخدمة، لذا فقد أقر العميل بأن السعر المخفض مشروط بالالتزام بتفعيل الاشتراك لمدة لا تقل عن فترة العقد اعتباراً من تاريخ شراء الهاتف وهي الفترة الأدنى للإيجار
 - وفي حال قيام المشترك بإنهاء اشتراكه قبل انقضاء المدة الأدنى للإيجار سيدفع المشترك رسوم إلغاء مبكر لـ «اتصالات»
- سيتم تمديد الفترة الأدنى للالتزام بأي فترات تعليق مؤقتة للخدمة ويشمل التعليق المؤقت للخدمة ولا يقتصر على فشل المشترك في دفع الرسوم لـ «اتصالات» في وقتها المحدد
- أياً كانت أسباب القطع المبكر أو الفصل النهائي للخدمة بما في ذلك قيام المشترك بقطع الخدمة، فإنه يجب عليه سداد التكلفة المستحقة على الجهاز على أساس تناسبي وذلك عن الفترة المتبقية من المدة الأدنى للإيجار وسداد أي رسوم مستحقة لـ «اتصالات» في تاريخ قطع الخدمة
- يجب على المشترك أيضاً سداد تكلفة الجهاز على أساس تناسبي وذلك عن الفترة المتبقية من المدة الأدنى للإيجار وسداد أي رسوم مستحقة لـ «اتصالات» في تاريخ قطع الخدمة، وكذلك الحال في حالة قطع الخدمة من قبل «اتصالات» بسبب عدم سداد المشترك أي مبالغ مستحقة على الاشتراك أو بسبب تأخر المشترك في السداد أو بسبب إيقاف الخدمة بموجب قرار من المحكمة أو بسبب إيقاف الخدمة بموجب أمر من أي جهة مختصة أو بسبب انتهاك أي من هذه الشروط والأحكام أو لأي مخالفة للقوانين واللوائح
- إلغاء العقد**
يجب على المشتركين سداد بقية مبلغ التخفيض على سعر الجهاز والذي يحتسب على أساس تناسبي.
- للحصول على تفاصيل جدول الرسوم، يرجى التفضل بزيارة www.etisalat.ae/iphone